
рЕпуБJІикА срБиJА
АутономнА покрАІшіА в отв одшіА
грАд нови сАд
грАдско вЕш грАдА новог сАдА
Броj:020-1/2025-1900-П
дана: 24. jула 2025. годиненови сАд

прЕдсЕдніпщ
СКУПШТИНЕ ІТАдА НОВОГ САдА

Градско веhе Града НОвог Сада на 41. седници од 24. jула 2025. године,
разматрало je одговор на одборничко питан,е одборнице Елпиде Веселиновиh,
поставjьено на VШ седници Скупштине Града Новог Сада одржаноj 17. jуна 2025.
године, у везй реконструкциjе Улице краjьа Петра і у Ветернику, припремтьен у
Градскоj управи за іраВевинско земтьиште и инвестициjе ч тим поводом донело je
Закjьучак броj: 020-1/2025-1900-П од 24. jула 2025. године, коjи Вам са одговором
на одборничко питаіье доставїьамо у прилогу.



На  основу  члана  З8.   став  8.   Пословника  Скупштине  Града  Новог  Сада  -
пречишhен  текст  („Службени  лист  Града  Новог  Сада"  бр.  2З/2О),  Градско  веhе  Града
новог  Сада,  поводом  разматраіьа  Предлога  текста  одговора  на  одборничко  питаіье
Елпиде Веселиновиh, на 41. седнициодржаноj  ?4   п7      2025. године доноси

з А к Jь у ч А к

1.   УтврТ)уjе   се  текст  одговора   на   одборничко   питаtье   Елпиде   Веселиновиh,
поставtt,ено  на  VIII  седници  Скупштине  Града  Новог  Сада,  одржаноj  17.  і.уна  2025.
године, а коjи je припреміьен у Градскоj управи 3а граf]евинско земІьиште и инвестициjе.

ІІ.  Одговор на одборничко гіитаье Елпиде Веселиновиh,  коj.и чини саставни део
овог закIьучка, доставііза се председници Скупштине Града Новог Сада.
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рЕпуБликА срБиjА
АУТОНОМНА ПОКРАJИНА ЕЮJВОдИНА
грАд нови сАд
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Одборница  у  Скупштини  Града  Новог  Сада,  Елпида  Веселиновиfі,  на  VІІ|  седници
Скупштине  Града  Новог  Сада,  одржаноj  17.  jуна  2025.  године,  поставила je  следеfіе
одборничко питагье:

„Шта je  са  реконструіtциjом  ул.  Краtьа  Петра  |,  коjа je  наjфреквентниjа  улица  у
насеІьу  Ветерник,  коjа  се  пружа  од  кружног тока  према  Саjлову  и  где je заиста
оптереПена саобраfіаjем ... Шта je са тим, ниі.де немамо никаіtавих података о томе,
тако да желели би Ветерничани да знаjу, шта je са тим, са том реконструкциjом?"

На   поставtьено   питагье   Градска   управа   за   граТ]евинско   земіьиште   и   инвестициjе
сачинила je следеhи

одговор

Програмом   уреf]иван,а   граТ]евинског  земіьишта   за   2025.   годину   нису   опредетьена
средства  за  изградгьу  саобраhаjних површина  са  пратеfіом  инфраструктуром  у Улици
краіьа Петра l у Ветернику. Надлежне службе Града НОвог Сада свесне су чиґьенице да
je предіVіетна улица фреквентна и да постоjи потреба за іьеном реконструкциj.ом, што f`е`,`
се свакако узети у обзир приликом планирагьа буцетских средстава .у наредном периоду.

`,Фїв.д.'`н


